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دیدگــــــاه

فلسفه نقل وانتقالات و بستن قرارداد در ایران نظام هوشمند 
نامحسوسی دارد. مدیران برنامه ای که دیده نمی شوند قدرت 
تعیین قیمت را در دست می گیرند و هر فصل نیز شاهد افزایش 
بیشتر هزینه ها هستیم، چون قراردادها یکساله منعقد می شود 
و در آخر فصل کم نیستند بازیکنانی که از سوی مدیر برنامه ها 
به بالاترین قیمت به باشگاه های مختلف فروخته می شوند. 
معمولا باشگاه هایی که جام را از دست نمی دهند و از تمکن مالی 
بهتری برخوردار هستند در بازار نقل وانتقالات پرقدرت شروع 
می کنند. این اتفاق 2 پیشامد را به دنبال دارد. اول اینکه هزینه 
بیشتری می شود و دوم سایر باشگاه های دارای قدرت مالی برای 
آنکه جا نمانند بودجه خود را افزایش می دهند که این موضوع 
تورم بیشتری بر بازار وارد می کند. افزایش مبلغ قراردادها در هر 
فصل نسبت به فصل قبل به حدی در فوتبال ایران بالاست که 
نظیر آن در اروپا نیست. دست بازیکنان به واسطه قرارداد یکساله 
باز و دست باشگاه ها بسته است. اگر باشگاهی که بازیکن با آن 
به پایان قرارداد رسیده، حاضر به تمدید با مبلغ جدید می شود 
که طرفین امضا می کنند و در غیر این صورت راهی باشگاه 
جدیدی می شود. در خیلی باشگاه های داخلی سرمربی که 
موفق باشد پیشنهاد دیگری را قبول نمی کند و فهرستی برای 
فصل نقل وانتقالات ارائه می کند. با توجه به رقابتی که میان 
باشگاه ها وجود دارد عمدتا دو تا سه نفر از بازیکنان مدنظر جذب 
نمی شوند و این موضوع بهانه خوبی به دست سرمربی می دهد تا 
در زمانی که چند نتیجه نامطلوب گرفت به تکمیل نشدن فهرست 
مدنظرش در ابتدای فصل اشاره کند. در شرایطی که به عنوان 
نمونه شاهد بودیم در عالی ترین سطح فوتبال جهان، بارسلونا 
به خاطر مشکلات مالی قرارداد لیونل مسی را تمدید نکرد و 
در پایان فصل به عنوان نایب قهرمانی دست یافت. رئال مادرید 
که در ۱۰ سال اخیر قهرمانی لالیگا و لیگ قهرمانان اروپا را 
به دست آورده بیش از دو تا سه تغییر مهم ندارد. سرخیو راموس 
را از دست می دهد ولی قواعد مالی باشگاه تغییر نمی کند. در 
فوتبال ایران باشگاه ها برای آنکه قهرمان شوند همه چیز را 
در نقل وانتقالات می بینند و حاضر به تقبل هر جور هزینه ای 
می شوند. به این خاطر در لیگ برتر باشگاهی که قهرمانی را از 
دست داده هزینه های گزافی را متحمل می شود تا نقاط ضعف 
خود را پوشش دهد. نتیجه این اتفاق را شاهد بودیم که باشگاهی 
۱2 میلیارد تومان هزینه تیمش شده بود و باشگاهی که قیمت 
یک بازیکن آن ۳۸ میلیارد تومان شد. باشگاه هایی که خیلی 
بیشتر هزینه می کنند شاید با نیمی از باشگاه ها فاصله داشته 
باشند اما برای عبور از مدعیان قهرمانی کارشان بسیار سخت 
است. طبیعت فوتبال این است که تغییر هیچ وقت به یکباره 
رخ نمی دهد. به عنوان مثال منچستریونایتد که این فصل »تن.

هاگ« را سرمربی کرده و او تغییرات زیادی در شیاطین سرخ 
ایجاد می کند قولی برای قهرمانی تیمش نداده است و این درک 
نزد هواداران وجود دارد که چنین تغییراتی نیاز به زمان دارد تا 

تیم به بلوغ کامل برسد.

احمدجمشیدیان
 کارشناس فوتبال   

 

پیشکسوت پرسپولیس بر این عقیده است که بعداز ۵ 
قهرمانی متوالی در ایران و 2 نایب قهرمانی در آسیا، نایب قهرمانی 
لیگ برتر نتیجه بدی به شمار نمی رود. محمدرضا زادمهر 
درخصوص نایب قهرمانی سرخپوشان اظهارداشت: نایب قهرمانی 
هم افتخاری است، مگر منچستریونایتد بعداز ۸ قهرمانی، 
قهرمانی های متوالی اش تمام نشد؟ مهم این است که اگر بعداز 
۵ سال قهرمانی، نایب قهرمان لیگ برتر هستیم و تا هفته های 
پایانی در کورس قهرمانی بوده ایم. این افتخار کمی نیست که 
پرسپولیس در این سال ها به خود اختصاص داده است. چند سال 

زحمت و تلاش زیاد پشت این قهرمانی ها و نایب قهرمانی هاست. 
وی دلیل اصلی اینکه پرسپولیس نتوانست برای ششمین بار 
قهرمان لیگ برتر شود، را حذف از لیگ قهرمانان عنوان کرد و 
گفت: از وقتی که این تیم شانس حضور در لیگ قهرمانان را از 
دست داد، لطمه زیادی خورد و انگیزه بازیکنان خیلی کمتر شد. 
این اتفاق کمی نبود که قهرمان ایران نتواند به آسیا برود. علاوه 
بر آن، چند بازیکن رفتند و پنجره نقل وانتقالاتی تیم هم بسته 
شده بود، داشتن چند مصدوم هم به این موضوع اضافه شد و 
مجموعه این مسائل مانع از تکرار قهرمانی شد. زادمهر تاکیدکرد: 

پرسپولیس با وجود همه مسائل و مشکلات اگر تمرکزش را از 
دست نمی داد امسال هم می توانست قهرمان ایران شود و به این 
شکل هیچ صحبت و موضوعی نمی توانست خللی در کارش ایجاد 
کند. خودمان به آلومینیوم امتیاز دادیم و دربی برده را مساوی 
کردیم، این تجربه را باید برای همیشه حفظ کنیم. امروز هم 
اتفاقی نیفتاده، نایب قهرمان شده ایم و قهرمانی را هم به حریف 
تبریک می گویم. ما نباختیم، بلکه پرسپولیس دوم شده است. 
معتقدم که با جذب بازیکنان جدید و حفظ یحیی گل محمدی و 
فرصت دادن به او می شود در فصل آینده دوباره موفق عمل کرد. 
بازیکن سابق تیم ملی در خاتمه درباره برنامه های آماده سازی 
شاگردان اسکوچیچ در راه جام جهانی، ادامه داد: امیدوارم از 
زمان باقی مانده تا جام جهانی نهایت استفاده را ببریم و بتوانیم در 
کنار اردوهای خوب، بازی های تدارکاتی مناسبی داشته باشیم. 

محمدرضا زادمهر: 
پرسپولیس نباخت، فقط نایب قهرمان شد

وضعیت انتخاب سرمربی استقلال و شرایط 
تیم ملی در چندماه مانده به رقابت های جام جهانی 
موضوع صحبت های یدا... اکبری بازیکن سابق 
استقلال بود. وی اعتقاد دارد گروه سختی داریم 
و باید تدارکات بسیار خوبی را برای تیم ملی 

آماده کنند.
 درباره انتخاب سرمربی جدید استقلال 

چه نظری دارید؟
از مربیان داخلی و خارجی برای سرمربیگری 
استقلال نام برده می شود که مربیان بزرگی 
هستند، اما در این وضعیت بهتر است فردی 
انتخاب شود تا هرچه زودتر تیم خود را آماده 

فصل آینده بکند. 
 استقلال از نظر بازیکن باید تقویت 

شود؟
 استقلال قهرمان لیگ برتر شده است و باید 
برای دفاع از عنوان قهرمانی اش تقویت شود، چون 
باید در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا هم شرکت 
کند. احتمال جدایی چند بازیکن وجود دارد که 
باید جای خالی آنها در تیم پر شود. استقلال در 
فصل بعد به یک مهاجم گلزن شش دانگ، هافبک 

بازی ساز و دفاع خوب احتیاج دارد. 
 در مورد ناکامی تیم امید چه نظری 

دارید؟
 خیلی برای فوتبال ایران تلخ است که به 
ترکمنستان ببازیم. با حضور مهدوی کیا در راس 
کادرفنی که علاقه زیادی برای رشد بازیکنان 
پایه  دارد و در تیم های پایه ای کار می کند به طور 
حتم در آینده نتیجه خوبی عاید فوتبال ایران 

خواهد شد. 
ارزیابی  چگونه  را  تیم ملی  شرایط   

می کنید؟
 گروه سختی داریم و باید تدارکات بسیار خوبی 
را برای تیم ملی آماده کنند. تیم های کره و ژاپن با 
برزیل، آرژانتین، اروگوئه و شیلی بازی می کنند و 
ایران هنوز نتوانسته یک بازی تدارکاتی باکیفیت 
هماهنگ کند. قبل از جام جهانی ۹۸ با تیم های 
بزرگی بازی تدارکاتی داشتیم که در آن دوره هم 
عملکرد و نتیجه خوبی حاصل شد.  شاید تفکر 
سرمربی تیم ملی این باشد که اگر با تیم های بزرگ 
بازی کند و ببازد، شاید اخراجش کنند، این تفکر 
بسیار اشتباه است. بازی های بزرگ به ایران کمک 

می کند تا در جام جهانی بهتر نتیجه بگیریم. 

گفـــتوگـــو

 تعویق عجیب انتخابات  
سوارکاری در دقیقه ۹۰

فــدراسیون  انتخابــاتی  ایسنا:مجمع 
سوارکاری جمهوری اسلامی ایران به یکباره با 
۱۰ روز تاخیر از 2۱ به ۳۱ خرداد، موکول شد. 
درحالی که قرار بود مجمع انتخاباتی فدراسیون 
سوارکاری شنبه 2۱ خرداد سالجاری با حضور 
محمدکاظمیان،  محمداسد  شامل  نامزد   ۳
مسجدی و مسعود خلیلی برگزار شود، براساس 
اعلام وزارت ورزش وجوانان به دلیل بررسی و 
رسیدگی به ادعاها و شکایت های واصله برخی 
کاندیداهای احراز پست ریاست این فدراسیون، 
با ۱۰ روز تعویق زمانی روبه رو شد. براساس اعلام 
مهدی ختار، دبیر مجمع انتخاباتی فدراسیون 
سوارکاری، تاکنون تعویق ۱۰ روزه انتخابات 
سوارکاری از سوی وزارت ورزش وجوانان به صورت 
رسمی اعلام نشده است و هنوز تکلیف این مساله 
مشخص نیست. نکته قابل تامل اینکه به دلیل 
حضور در انتخابات فدراسیون سوارکاری که 
قرار بود روز شنبه 2۱ خرداد برگزار شود، برخی 
روسای هیات های ورزشی به تهران سفر کرده اند 

و برخی در حال سفر به تهران هستند.

خارجازمستطیلسبز

یدا... اکبری: 
 بازی های بزرگ 

 به تیم ملی 
کمک می کند! 

خــــبر
 آغاز تغییرات کادرفنی

 در پرسپولیس
با پایان لیگ برتر یکی از انتقادات سفت 
و سختی که پیشکسوتان و حتی هواداران 
پرسپولیس نسبت به عملکرد قرمزها داشتند 
موضوع کادرفنی قرمزها و دستیاران یحیی 
گل محمدی بود و حتی هواداران متعصب این 
نیمکت  اساسی روی  تغییرات  تیم خواهان 
بودند. با این حال جلسه ای بین رضا درویش و 
گل محمدی برگزار شد و در این جلسه مدیرعامل 
قرمزهای پایتخت با طرح این موضوع از سرمربی 
پرسپولیس خواست تا به فکر برخی تغییرات باشد. 
در اولین اقدام محمد فنایی، مربی دروازه بان های 
پرسپولیس از کادرفنی کنار گذاشته شد چرا 
که برخی کارشناسان عملکرد ضعیف »لک« از 
نیم فصل را به فنایی نسبت می دهند. همچنین 
مظاهر رحیم پور مربی بدنساز پرسپولیس از فصل 
آینده در کادرفنی گل محمدی نخواهد بود. گفته 
می شود از سمت باشگاه به گل محمدی پیشنهاد 
داده شده که برای تقویت نیمکت فنی پرسپولیس 
از مربیان و دستیاران خارجی استفاده شود و 
حتی شنیده می شود یک مربی ایتالیایی که 
سابقه همکاری با مارچلو لیپی را داشته همچنین 
یک مربی آلمانی به یحیی پیشنهاد شده، اما 
گل محمدی بنایی برای استفاده از دستیار خارجی 
ندارد و ترجیحش به حضور مربیان ایرانی روی 
نیمکت است. اکنون باید دید حضور مطهری در 
فصل آینده کنار گل محمدی، آیا یحیی همچنان 
از مربیان داخلی استفاده خواهد کرد یا پای مربیان 

خارجی به نیمکت پرسپولیس هم باز می شود.

»نکونام« یا گزینه خارجی جایگزین می شود؟ 

میـــراث »نویــدکیـــا«   در سپاهان 

تسنیم: یک رسانه اماراتی از قطعی بودن جدایی مهاجم 
پیشین استقلال از تیم الشباب الاهلی خبر داد. مهدی قائدی 
که این روزها شایعات زیادی درباره آینده حرفه ای اش به گوش 
می رسد، احتمالا به زودی از تیم الشباب الاهلی امارات جدا 
خواهد شد. حساب توئیتری »منبرالکر الاماراتیه« که اخبار 
فوتبال امارات را پوشش می دهد در خبری اختصاصی مدعی 
شد که مهدی قائدی برای فصل آینده در باشگاه شباب الاهلی 
نخواهد بود و جدایی اش از این تیم اماراتی قطعی است. قائدی 
2۳ ساله که تا سال 2۰26 با باشگاه شباب الاهلی قرارداد 
دارد، بحث پیوستنش به الغرافه قطر و همکاری مجددش با 
آندره آاستراماچونی مطرح است، این در حالی است که گفته 
می شود فرهاد مجیدی هم به دنبال داشتن او در ترکیب تیم 
جدیدش یعنی تیم اتحادکلبا امارات است. احتمال بازگشت این 

بازیکن به استقلال را هم می توان گزینه ای دیگر دانست.
 

فوتبــــالداخلی

 * گفته می شود باشگاه پاری سن ژرمن که در آستانه اخراج 
مائوریسیوپوچتینو است، جانشین این مربی آرژانتینی را پیدا 
کرده و آن کسی نیست جز زین الدین زیدان. بر اساس ادعای 
»موندودپورتیوو«؛ زیدان سرمربی بعدی پاری سن ژرمن است و او 
برای نهایی کردن حضورش در این تیم راهی قطر می شود. دانیل 
ریولو »رادیو مونت کارلو« فرانسه هم خبر داد که زیدان سرمربی 
بعدی پاری سن ژرمن خواهد بود و این مربی 4۹ ساله فصل آینده 
این تیم را که ستارگانی همچون لیونل مسی، کیلیان امباپه و 
نیمار دارد، هدایت خواهد کرد. انتظار می رود حضور زیدان در 
پاری سن ژرمن نهایی شود. در سوی دیگر برخی رسانه ها خبر 
داده اند که زیزو به عنوان سرمربی جدید پاریسی ها معرفی خواهد 
شد. امانوئل مکرون در پاسخ به این پرسش که »آیا با زیدان 
صحبتی داشته اید؟«، گفت: من با زیدان صحبت نکرده ام، اما او 
را به عنوان بازیکن و مربی تحسین می کنم. او با رئال مادرید سه 
قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا را به دست آورد، چیزی که ما برای 
باشگاه های  خود در فرانسه می خواهیم. وی افزود: امیدوارم با 
توجه به تاثیری که زیزو می تواند بر لیگ فرانسه و فوتبال فرانسه 
داشته باشد، او برگردد و مربی یک باشگاه بزرگ فرانسوی شود 
و این می تواند اتفاق فوق العاده ای باشد. نقش من این است که 
بگویم فرانسه کشور بزرگی برای ورزش و فوتبال است و افراد 
بزرگی هستند که این ورزش را دوست دارند. برای ما مهم است 

که بهترین بازیکنان مان، بتوانند برای کار به فرانسه برگردند. 

بیــنالمــلل

      بهترین
مهدی طارمی مهاجم تیم ملی کشورمان،  با 5 پنالتی در 
لیگ پرتغال بالاتر از کیلیان.امباپه و وینیسیوس جونیور، 
ستاره برزیلی رئال مادرید قرار گرفت. طارمی همچنین در 
تعداد گل و پاس گل هم به عنوان موثرترین بازیکن فصل 

لیگ پرتغال انتخاب شده بود.

  مربی استقلال  
با انتشار این استوری توسط رضا عنایتی و طبق 
شنیده ها، به نظر می رسد وی با مدیرعامل استقلال برای 
قبول هدایت استقلال به توافق رسیده است. البته نمی توان 
به طور قطعی در این خصوص صحبت کرد اما شاید او 

سرمربی فصل آینده استقلال باشد.

                      پیشنهاد پرسپولیس؟
ر  نگا خبر س  سیلیو ا و ج  ر جو که  ی  خبر ر  د
NovaSports  منتشر کرده، برخلاف گزارش سایر 
رسانه های یونانی پرسپولیس پیشنهادی رسمی برای 
جذب انصاری فرد نداشته است. البته خبری در مورد 
مذاکره باشگاه ها به خود انصاری فرد نیامده است.

ت
شــ

سنو
عک

مهدی مهدوی کیا: 
4 عکس در کنار زمین گرفتن، حمایت نیست

آرمان ملی: استعفای »محرم نویدکیا« در حالی مورد پذیرش 
باشگاه سپاهان قرار گرفته است که میراث اخلاقی از وی به جا 

مانده است. 
  اعلام باشگاه 

دخالت های مکرر »محمدرضا ساکت« در کادرفنی تیمش باعث 
شد که محرم نویدکیا از کوره در رفته و به صورت تلفنی از سمت 
خود در سپاهان کناره گیری کند. جالب اینکه مدیریت باشگاه 
اصفهانی هم فرصت را غنیمت شمرده و ضمن رسانه ای کردن 
این موضوع خیلی زود با این تصمیم محرم موافقت می کند. روز 
چهارشنبه، باشگاه فولاد مبارکه سپاهان اعلام کرد که محرم 
نویدکیا، سرمربی تیم فوتبال بزرگسالان این باشگاه در تماس با 
مدیریت باشگاه و با اعلام مشکلات شخصی و نگرانی از عدم امکـان 
کمک به تیم فوتبال و دغدغـه هـواداران، انصراف خود را از ادامه 
همکاری در سال سـوم قـرارداد صراحتا اعلام کرده است. در همین 
راستا باشگاه سپاهان اطلاعیه ای منتشر کرد. بخشی از متن اطلاعیه 
باشگاه به این شرح است: »از آنجا که کما فی سابق برنامه ریزی برای 
فصل آینده از چندماه گذشته در دستور کار قرار داشت. جلسات 
متعددی با این عنوان تشکیل و خروجی جلسات مورد پیگیری 
مداوم قرار گرفت. لیکن آقای محرم نویدکیا طی تماس با مدیریت 
باشگاه و با اعلام مشکلات شخصی و نگرانی از عدم امکان کمک 
به تیم فوتبال و دغدغه هواداران انصراف خود را از ادامه همکاری 
در سال سوم قرارداد صراحتا اعلام نمودند. با عنایت به اینکه همه 
سپاهانی های اصیل به حسن نیت دلسوزانه آقای نویدکیا باور 
دارند، ضمن سپاس فراوان از زحمات طاقت فرسای امروز و دیروز 
این وفادار طلایی، باشگاه فولاد مبارکه سپاهان به درخواست ایشان 
احترام گذاشته و اعلام می دارد اگر چه این قرارداد متوقف می شود 

لیکن سپاهان همواره افتخارآفرینی های ایشان را فراموش نکرده 
و در ادامه مسیر پرفراز و نشیب آینده، بر همکاری و همفکری فنی 

ایشان تاکید می نماید. 
  فضای مجازی 

رسانه ای شدن استعفای تلفنی »محرم« توسط باشگاه سپاهان، 
باعث دلخوری نویدکیا و هواداران سپاهان هم می شود. واقعیت امر 
این است که مدیریت باشگاه سپاهان قصد داشته که دستیاران 
جدیدی را برای نویدکیا استخدام کند که وی زیربار این مساله نرفت 
و به خاطر همین مساله هم شفاهی استعفا داد. هواداران سپاهان هم 
وقتی اصل ماجرا را متوجه شدند در شبکه های اجتماعی مخالفت 

خود را با رفتن نویدکیا اعلام و حمایت خود را از او اعلام می کنند. 
  میراث 

زیباترین میراث به جامانده از نویدکیا در سپاهان را باید حسن 
خلق، خوشرفتاری، ادب، وقار و متانت او دانست؛ فاکتورهایی که 
باید گفت در فوتبال ایران کمیاب شده اند. در لیگی که برخی 
مربیان ۹۰ دقیقه در کنار زمین داد و فریاد می کنند، به داور یورش 
می برند، با نیمکت حریف درگیر می شوند و از هیچ ترفندی برای 
کسب موفقیت دریغ نمی کنند، نویدکیا سعی کرد همیشه به اصول 
اخلاقی اش وفادار بماند. او کسی را به کم کاری متهم نکرد، تقصیرات 
را گردن بازیکنان خودی و داور و فدراسیون و عوامل خارجی  )!( 
نینداخت و... »ایسنا« در ادامه نوشت: »نشست های خبری اش 
ساده و محترمانه برگزار می شد و در کلامش، احترام به رقیب موج 
می زد. اینها ارزشمند است. بعضی مواقع پیش می آمد که یک تیم 
در مقابل سپاهان ضدفوتبال بازی کند و حتی وقت بکشد. نویدکیا 
حتی هنگامی که به این تیم ها امتیاز می داد هم گله ای نداشت 
و می گفت: »من نمی توانم برای حریفم تصمیم بگیرم که با چه 

سبکی فوتبال بازی کند.« امیدواریم سایر مربیان هم این ویژگی ها 
را ببینند و بدانند وسط این همه هیاهو هم می شود »تمیز« رفتار 
کرد. ببینید که چطور افراد از محرم تمجید می کنند؛ واقعا دل تان 

نمی خواهد شبیه او باشید؟«
  نظر پیشکسوت 

حسین چرخابی پیشکسوت فوتبال اصفهان، درباره جدایی 
محرم نویدکیا از سپاهان اظهارداشت: استعفای محرم برای 
سومین بار است که رخ می دهد و تمام این مسائل برمی گردد به 
یکسری از مشکلات. خیلی از موضوعات به کنفدراسیون فوتبال 
آسیا بر می گردد که تایید می کند یک مربی چه مراحلی را برای 
حضور روی نیمکت یک تیم باید طی کند تا موفق باشد. در آلمان 
می گویند بعداز مدارکی که یک مربی دریافت می کند، باید مراحلی 
را به صورت عملی طی کند. وی اشاره کرد: محرم نویدکیا از نظر من 
بدعتی در فوتبال ایران به وجود آورد که قابل ستایش و تاریخ ساز 
است و آنهم استفاده از ادبیاتی جدید است. در حالی که همیشه 
جنگ و جدالی بین نیمکت  تیم ها با یکدیگر و داوران وجود دارد، در 
تیم نویدکیا چنین مواردی دیده نشد. در فوتبال های خارجی رفتار  
مربیان را در کنار خط می بینید و به ندرت پیش می آید که داور به 
سمت نیمکت ها برود و تذکر بدهد، ولی در فوتبال ایران چنین 
مساله ای وجود ندارد. نویدکیا هیچوقت باخت و یا عدم نتیجه گیری 
تیمش را به گردن داور نینداخت. برخی مربیان خودشان را مظلوم 
نشان می دهند، ولی به نیمکت شان می گویند که در دقایقی خاص 
بازی را خراب کنند. محرم نه خودش این کار را کرد و نه اجازه 
داد نیمکتش اینگونه رفتارها را داشته باشند. پیشکسوت فوتبال 
اصفهان درباره وضعیت فنی تیمش اضافه کرد: در بحث فنی نوع 
بازی سپاهان لذت بخش بود، ولی در ساختار دفاعی تا پایان لیگ 
مشکلاتی وجود داشت. از شش مرحله ای که در فوتبال باید اجرا 
شود سپاهان در سه مرحله ضعیف عمل کرد و منجر به این شد که 
از قهرمانی دور شود. وی درباره اینکه چه عاملی منجر به جدایی 
نویدکیا از سپاهان شده است، یادآور شد: محرم طرفداران زیادی 
در اصفهان دارد و شاید این موضوع باعث شده است که خیلی تحت 
فشار نباشد، اما من فکر می کنم خودش احساس کرده که دیگر 
نمی تواند به تیم کمک کند و استعفا داده است. هنوز هم اعتقاد 
دارم نویدکیا می تواند یک مربی خیلی خوب در فوتبال ایران باشد. 
به نظرم الان نیز محرم نباید وقتش را به بطالت بگذارند و درگیر 
حاشیه شود. او می تواند به آلمان برود و بهترین دوره های مربیگری 

را بگذراند و با شرایطی بهتر برگردد. 
  گزینه ها 

گمانه زنی های مختلفی درباره سرمربی جدید سپاهان مطرح 
شده است، ولی در اصفهان این شایعه مطرح شد که مدیران 
این باشگاه در حال مذاکره با جواد نکونام سرمربی فصل گذشته 
فولادخوزستان هستند. یکی از بازیکنان سپاهان که فصل آینده 
هم با این تیم قرارداد دارد، به »تسنیم« گفت: »من و چند بازیکن 
دیگر شنیده ایم که باشگاه در پی جلب رضایت نکونام است و اگر در 

این راه به نتیجه نرسد سراغ مربی خارجی خواهد رفت.« 

فلسفه نقل  و انتقالات 

سرمربی تیم ملی امید گفت: دنبال رزومه نبودم و برای هدایت 
تیم امید در عمل انجام شده قرار گرفتم. 

  نتایج
مهدی مهدوی کیا در خصوص نتایج تیم ملی امید در 
قهرمانی زیر 2۳ سال آسیا اظهارداشت: خیلی متاسفم که 
نتوانستیم از گروه صعود کنیم. با علم به اینکه ممکن است 
این اتفاق برایمان بیفتد، تمام تبعاتش را پذیرفتم. قبل از 
اینکه به این تورنمنت برویم گفته بودم با یک تیم خیلی 
جوان می رویم. وی افزود: دنبال کسب تجربه بودیم چون 
بازی تدارکاتی نداشتیم. این بازی ها برایمان تدارکاتی شد. 
تمام آزمون و خطاها در این تورنمنت رسمی شد. وی افزود: 
به دنبال جمع کردن رزومه برای خودم نبودم. قرارداد من 
شهریور با فدراسیون تمام می شود. می توانستم تمام بازیکنان 
زیر 2۳ سال لیگ و آماده، بازیکنانی مثل صیادمنش و حسین 
زاده و... را جمع می کردم و می گفتم می خواهم قهرمان شوم 
و رزومه جمع کنم. قراردادم هم شهریور تمام است شما بروید 

از صفر شروع کنید. 

 حمایت
وی افزود: این تیم باید حمایت شود. اینکه 4 عکس کنار زمین 
بگیریم و صحبت از حمایت کنیم و برویم فایده ای ندارد. حمایت 
را باید در عمل ببینیم. این تیم احتیاج به بازی دارد. اگر بازی 
نکنند در تورنمنت دچار مشکل می شوند. بازیکن بازی رسمی 
نکرده و دچار استرس است. این بازیکنان در باشگاه ها هم باید 
بازی کنند و در کوران مسابقات باشند. در تیم ملی نمی توانیم کار 
بدنی کنیم. فرصت این کار را نداریم. بازیکن سه چهار روز قبل 
می آید و شما نمی توانید این کار را انجام بدهید. بازیکن باید با 
بدن آماده به اردو بیاید. این مشکلاتی است که در این مدت بوده 
ولی تمام تبعاتش را پذیرفتم. الان هم پاسخگو هستم. به این 

بازیکنان اعتقاد دارم و می دانم قطعا شرایط شان بهتر می شود.
 مشکل

وی در مورد اینکه آیا ممکن است نفرات ایرانی به کادرفنی 
اضافه شوند، بیان داشت: مشکلی در این مقطع نداشتیم. اگر 
بازی بیشتری داشته باشیم قطعا شرایطمان بهتر خواهد شد. 
به عنوان مربی تجربیات خوبی به دست آوردیم که می توانیم در 

مراحل بعدی از آ نها استفاده کنیم ولی فعلا تا شهریور قرارداد 
داریم و باید ببینیم چه اتفاقی می افتد. 

 شرایط فدراسیون
فوتبال  فدراسیون  بد  شرایط  خصوص  در  مهدوی کیا 
اظهارداشت: در مورد مسائلی صحبت می کنیم که در فوتبال دنیا 
حل شده، به عنوان عضوی از جامعه فوتبال ملی صلاح نمی دانم در 
مورد برخی مسائل صحبت کنم چون به خودمان بر می گردد. اگر 
به عقب برگردیم صحبت هایی که در شروع کار با من شده بود و من 
را ترغیب کردند که به ایران بیایم، چیز دیگری بود. نمی خواهم 
بگویم ۱۸۰درجه، خیلی بیشتر از این است! درصدی از آن 
صحبت ها هم انجام نشد. تقریبا در عمل انجام شده قرار گرفتیم.  

 تسویه حساب شخصی 
مهدوی کیا در خصوص تسویه حساب های شخصی پس 
از نتایج تیم ملی امید عنوان کرد: به این صحبت ها اهمیت 
نمی دهم. گفتم با علم به اینکه این اتفاق قرار است بیفتد به 
فکر خودم و رزومه نبودم. با علم به اینکه می دانستم خیلی ها 
منتظرند به من حمله کنند با یک تیم جوان رفتم. به فکر فوتبال 
ایران بودم. طبیعی است یکسری دنبال فرصت هستند. الان هم 
فرصت مناسبی است ولی با قدرت بر می گردیم. بچه ها تجربه 
خیلی خوبی به دست آوردند. پتانسیل خیلی خوبی وجود دارد. 

امیدوارم اتفاقات خیلی خوبی بیفتد.


